

**Aanwezig:**

Lenaerts Jan  
De Laet Lars  
Vanderlinden Chris  
Gysens Erwin  
Marchand Gilberte  
Nagels Jeroen

Vanthillo Anita (vervangt Carmen De Rudder)  
Schroeders Nadine  
Wouters Bram  
Muyldermans Pieter  
De Rudder Marijke (verslag)

**Verontschuldigd:**

De Roeck Melanie  
Van Roey Lore  
Holderbeke Ben

De Vos Louise  
Kumps Eric  
De Rudder Carmen

Chris werd bereid gevonden om de bijeenkomst in goede banen te leiden waarvoor dank.

**1. Hoeilaart Zomert: toelichting en oproep medewerking**

Pieter geeft uitleg bij de planning voor de zomerperiode. Focus ligt op de 'Zomerbar' die zal zorgen voor extra terrascapaciteit op het Gemeenteplein vanaf 11/06 (start EK voetbal), telkens van vrijdag 11u tot zondagavond.

- Reglement uitbating is bijna klaar. In overleg met 2 verenigingen die gewoon zijn te organiseren (Nerorock, Doendervolk) worden laatste details uitgewerkt (betaalsysteem,...). Na goedkeuring college volgt informatie.
- Tijdens EK: 6 schermen >> gedurende maand kan ook vb film programmeren.
- Verenigingen kunnen tijdens de volledige zomer daar zelf iets organiseren. Contacteer Sam Vanderstraeten bij vragen: **evenementen@hoeilaart.be**

Er wordt zo veel mogelijk gezocht naar uitbater voor volledig weekend >> kan samenwerking van verschillende verenigingen zijn waarbij 1 de verantwoordelijke is.

- Milieuraad zal eerst voorrang geven aan verenigingen.

Cultuurraad wil op zondag 11/7 verenigingen samenbrengen met toespraak nav Vlaamse feestdag (liefst met ludieke insteek) + hapje en drankje. Navraag bij APKO of er mogelijkheid is voor muzikale omkadering.

>> Jan bespreekt organisatie met Sam + oproep raden om mee te werken.

*Wordt er nog advies gevraagd worden over reglement?* Pieter herhaalt dat er overleg is met 2 verenigingen (Doendervolk en Nerorock) die hier ervaring mee hebben. Er is te weinig tijd voor advies maar er zal permanent bijgestuurd worden als dat nodig is. Chris vraagt om de tekst zo snel mogelijk te bezorgen zodat hier indien wenselijk nog terugkoppeling over mogelijk is.

**2. Adviesvraag reglement jubilerende verenigingen**

Toelichting bij het herwerkte voorstel van reglement: rekening gehouden met heel wat opmerkingen uit de adviezen (dank voor het bezorgen). Nadine bezorgt via secretarissen het nieuw voorstel – **advies te bezorgen voor 14/06** + ter goedkeuring gemeenteraad juni kan.

**3. Werking interradenoverleg: voorstel en bespreking**

Meerwaarde van extra kern wordt in vraag gesteld gezien het aantal aanwezigen al beperkt is. Dit interradenoverleg kan beschouwd worden als 'kern' + de beleidstoelichting die georganiseerd

wordt, kan dan aanzien worden als forum waar meer deelnemers input kunnen geven. Het is niet meer de bedoeling dat telkens ook alle secretarissen deelnemen aan interradenoverleg.

Er zijn een aantal thema's (vb reglement jubilerende verenigingen) die misschien best besproken worden tussen voorzitters zodat meningen uit verschillende domeinen gedeeld worden. Tijdens informeel overleg (11/3) van een aantal voorzitters kwamen punten aan bod die nu op agenda staan + vraag om frequenter bijeenkomst te houden. Aspect 'netwerken' werd en wordt aangekaart maar blijft moeilijk door corona > live zal dit in kleinere groepjes wel kunnen.

Vraag om meer structurele ondersteuning te bieden: er is altijd een luik formeel informatie en adviesvraag waarvoor bestuur blijft ondersteunen. Daarnaast mogelijkheid om informeel van gedachten te wisselen en nuttige informatie te delen zonder dat hiervoor ondersteuning aanwezig moet zijn. Belangrijk om tijdig agenda te krijgen zodat punten voorbereid kunnen worden.

Nood aan meer structuur zodat ook deze adviesraad echt een actieve raad met voldoende ondersteuning wordt + afweziggen aansporen tot deelname. Het is niet de bedoeling dat dit overleg een andere adviesraad overbodig maakt. Interradenoverleg moet zich vooral buigen over processen en procedures met timing. Voor de schepen ligt de meerwaarde in goede processen zodat adviesraden goed kunnen werken + mogelijkheid informeel overleg tussen voorzitters wordt zo gerealiseerd. Vanuit administratie beperkte aanwezigheid wat werkbaarder is.

Voorlopig wordt dit punt afgesloten en op terugkomen als dat wenselijk is.

#### **4. Uitwisselen informatie uit de adviesraden**

##### **4.1. *Werkgroep Trage Wegen: vertegenwoordigers uit de verschillende raden***

Thema Trage wegen heeft raakvlakken bij meerdere adviesraden: vraag om zeker iemand af te vaardigen vanuit cultuur, jeugd, senioren,... + ook via communicatiedienst oproep naar geïnteresseerden te doen. Erwin doet navraag of er nog informatie nodig is om mensen aan te spreken met vraag om deel te nemen – vanuit Gecoro heeft zich al iemand aangemeld, ook namens de milieuraad.

Pieter meldt dat een studiebureau aangeduid werd om fiets- en wandelroutes in kaart te brengen – ook trage wegen zijn er onderdeel van. Vraag om link met studiebureau te voorzien zodat er niet naast mekaar gewerkt wordt. Er wordt ook gevraagd dat het studiebureau de info die de voorbije jaren verzameld werd en wat er al rond gedaan werd hopelijk ook kan meenemen in de opdracht. Een aantal mensen uit milieuraad hebben al heel wat informatie verzameld.

Vraag Jeroen om zeker aandacht te hebben voor taalgebruik zodat de gemiddelde Hoeilander dit ook kan begrijpen > ook aandacht hebben voor afkortingen,...

Info voor de werkgroep trage wegen mag aan Erwin bezorgd worden.

##### **4.2. *Overzicht werkgroepen en planning ervan***

In bijlage het overzicht van de werkgroepen die momenteel actief zijn.

Vraag om dit overzicht telkens te actualiseren en de doelstellingen ervan in kaart brengen + ook meegeven of dit al dan niet met tijdelijk karakter is (zo is dit ook duidelijk voor eventuele kandidaten). Vaststellingen en vragen:

- Karakteristieken werkgroepen milieu (zeker voor de 1<sup>ste</sup> 2): maximaal zelfsturende teams waarvan wel vertegenwoordigers in de milieuraad
- Verschillende werkgroepen actief rond communicatie >> cultuur, senioren en eerder al sport + ook gaan aankloppen bij gemeente om te werken rond communicatie in kader relancemaatregelen. Vraag om zeker te bekijken hoe we het luik communicatie kunnen

stroomlijnen >> ideetjes die binnen verschillende sectoren aan bod komen, kunnen mogelijks gebundeld worden om aan te pakken. Niet alleen heropstart na corona maar ook in het algemeen > Waar kunnen de krachten gebundeld worden?

- Herhaling vraag Gilberte om nuttige informatie voor senioren te bezorgen vanuit andere domeinen – website seniorenraad is ook gelinkt aan site gemeente + via nieuwsbrief kan informatie gedeeld worden.
- Vraag Gilberte rond cultuurwaardebonnen >> worden vervangen door UIT-pas dit najaar en zal ook door verenigingen actief gebruikt worden – zeker ook bedoeld voor mensen in armoede.

#### **4.3. Overzicht uitgebrachte adviezen**

Uitwisselen informatie over de adviezen die de voorbije maanden bezorgd werden aan het college. In bijlage het overzicht met de vraag om ook dit telkens te actualiseren zodat duidelijk wordt waar er eventueel linken zijn. Aanvullend hierbij:

- Milieu in opmaak en aansluitend bij memorandum: aantal updates en verduidelijkingen welkom + met komst mobiliteitsraad kunnen aantal dingen opgesplitst worden
- Vraag sportraad om betrokken te worden bij 'bovenlokaal werken rond sportinfrastructuur
- Cultuur voorlopig geen adviezen maar cultuurraad is wel aan de slag gegaan met formuleren van concrete voorstellen rond uitvoering van meerjarenplan op vlak cultuur. Visienota cultuur en sport komen nu ook ter informatie op gemeenteraad
- GECORO maakt adviezen niet bekend omwille van geheimhoudingsplicht – wel advies ivm herziening gemeentelijk ruimtelijk structuurplan dat ook openbaar is en samen met de andere informatie gepubliceerd op website
  - Vraag Erwin naar antwoord op bezwaarschriften en adviezen >> Gecoro zal niet via publiek forum reageren + niet duidelijk of lokaal bestuur zelf nog zal reageren – Erwin merkt op dat schrijven gericht moest worden aan de Gecoro en verwacht toch reactie. Lars geeft aan dat Gecoro ook enkel een niet-bindend advies kan geven aan lokaal bestuur. Waarschijnlijk krijgt Gecoro anonieme gegevens -> Bram doet navraag bij dienst omgeving wat procedure is en op welke manier dit zal aangepakt worden.

#### **4.4. Kalender en termijnen: vraag naar meer aandacht voor betrekken adviesraden en inachtnaam afgesproken termijnen**

Voorstel vanuit milieuraad om de adviezen telkens op te nemen in het verslag zodat ze zeker ook gepubliceerd worden op website. Opmerking milieuraad: beslissingen vanuit onder meer Interrand worden niet meer voor advies bezorgd > heeft vaak met timing te maken maar dit zou geen argument mogen zijn, ook niet binnen het lokaal bestuur.

Ook de timing waarbinnen verslagen geformaliseerd worden, voor kennisname naar college en publicatie op website gaan > duurt soms (veel) te lang – vraag om de afgesproken termijnen toch meer te respecteren en hier zeker meer aandacht voor te hebben.

'Informeert ons tijdig, voortdurend en volledige' aub.

### **5. Relancemaatregelen verenigingen**

#### **5.1. Stand van zaken:**

- Gratis gebruik infrastructuur + impulssubsidie en noodfonds verlengd tot eind 2021
- Materiaal uitleendienst besteld – nieuw uitleenreglement in opmaak en vermoedelijk in voege vanaf zomer zodat materiaal dan ook gebruikt kan worden
- Pakketten materiaal + voor onderhoud infrastructuur beperkt verdeeld > bijkomende bestelling voorzien en in mei/juni afhaalmoment voor verenigingen (indien versoepeling)
- Andere onderdelen (campagne, promotie, bedankt vrijwilligers) nog uit te werken

- Vrijwilligersdag (met vorming) op 6 maart 2021
- Online vrijwilligersloket op gemeentelijke website wordt aangepast

### **5.2. Plan van aanpak evaluatie en adviesvraag**

Pieter meldt dat college advies verwacht van raden en verenigingen om eventueel aanpassing te doen aan het huidige reglement. Evaluatie kan gebeuren in de zomer.

## **6. Initiatieven**

- Cultuurraad 'post-corona evenement' eind zomer en oproep samenwerking: zie eerder.
- Zomeraanbod: er zijn ideetjes maar planning ligt zeker niet vast. Pieter vraagt suggesties.
- Open forum cultuur (21/5) in de serre of openlucht – idee om in kleine groepjes te werken aan plannen voor het najaar.

## **7. Varia**

- **Drankje voorzien bij de volgende vergaderingen**

Eens er opnieuw live vergaderd wordt > mogelijkheden tot meer informeel vergaderen

- **Werkingsstoelagen cultuurverenigingen seizoen 2019-2020**

Toelichting bij vraag cultuurvereniging – mogelijks ook voor andere domeinen belangrijk: Toekenning subsidie is een bevoegdheid van gemeenteraad – op dit moment voor aantal domeinen niet mogelijk om uit te betalen >> zie schema in bijlage per domein met timing – voorstel nieuwe reglementen wordt momenteel uitgewerkt voor sport, jeugd en cultuur. Indien nodig wordt verlenging uitzondering door corona voorgelegd voor budget 2021 en 2022.

- **Volgende vergadering(en) interradenoverleg: donderdag 10 juni 2021**
  - Zeker op agenda: organisatie 11 juli-activiteit
    - + moderator volgende vergadering: Jan Lenaerts
  - Vast punt op agenda: adviezen overzicht > mee te sturen met agenda zodat eventuele vragen vooraf voorbereid kunnen worden – korte toelichting per advies te voorzien